
Dobrý den,  
dle zákona o svobodném přístupu k informacím bych se chtěl zeptat, zda jste v roce 
2023 řešili nějaký případ, který se týkal neurčitého dopravního značení, případně 
značení, které není dobře viditelné, nebo je jinak nejasné a postihy za něj. Jestli ano, 
žádám o zaslání právního hodnocení těchto případů.  
Děkuji  

 




